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Настоящая статья посвящена общим вопросам заключения и исполнения корпоративного 

договора в делах о несостоятельности (банкротстве) обществ. Сделан вывод о том, что введе-

ние процедур несостоятельности (банкротства) влечет прекращение договорных обязательств, 

исполнение которых противоречит ограничениям компетенции общего собрания участников 

обществ (общего собрания акционеров). При этом оно не ограничивает возможность принятия 

на себя участниками (акционерами) соответствующих обязательств.
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Conclusion and Performance of a Corporate Agreement in Company Insolvency (Bankruptcy) Cases 
The current article is dedicated to basic questions of the signing and executing of shareholders 

agreement in the course of company's inslovency (bankruptcy). The conclusion is made that applying the 

procedures of inslovency (bankruptcy) entials the termination of contract, execution of which contradicts 

the restrictions on powers of shareholders (members) meeting. Nevertheless, the applying of the said 

procedures does not limit the right of members (shareholders) to accept the relevant responsibilities.
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